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Protokół  Nr  97/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
odbytego w dniu 12.09.2013 r. 

o godz. 12:00 w Starostwie Powiatowym 
przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej 

 
Obecni: 
Mieczysław Kudryński - Wicestarosta 
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu  
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu 

 
Wicestarosta 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Zarządu, a następnie przedstawił porządek 

posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 94/2013 i Nr 95/2013 z posiedzeń Zarządu Powiatu w Środzie 

Śląskiej. 

4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

- sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości zabudowanej położonej w Środzie 

Śląskiej przy ul. Wrocławskiej 2 – na rzecz Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w 

Środzie Śląskiej. 

5. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

- wyłączenia z ciągu drogi powiatowej Nr 2078D nieruchomości położonej w obrębie 

Kryniczno, gmina Środa Śląska. 

6. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

- odmowy dotyczącej przedłużenia zezwolenia na poruszanie się pojazdu 

wysokotonażowego po drodze powiatowej nr 2928D Goczałków – Lusina w celu przewozu 

materiałów kamiennych, 

- użyczenia Powiatowej Społecznej Sekcji Piłki Nożnej w Środzie Śląskiej 1/3 lokalu 

znajdującego się w przyziemiu budynku Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej, 

- informacji dotyczącej inwestycji p.n. „Przebudowa chodnika przy drodze powiatowej nr 

2066D w miejscowości Chomiąża gm. Malczyce”, 

- wniosku Dyrektora Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 o wyrażenie 

zgody na otwarcie klasy I Gimnazjum dla Dorosłych. 

7. Sprawy różne. 

Wicestarosta  
Zaproponował wprowadzenie dwóch projektów uchwał do porządku w punkcie 4 „Podjęcie 
uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013, 

- powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 
Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji w Środzie Śląskiej” 
 
Za  przyjęciem porządku wraz ze zmianami członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

      ZA –  3 P – 0 W - 0 
 

Ad. 3 / Przyjęcie protokołu Nr 94/2013, Nr 95/2013 z posiedzeń Zarządu Powiatu w Środzie 

Śląskiej. 

 

Za przyjęciem protokołu Nr 94/2013 z dnia 14 sierpnia 2013 r.  członkowie Zarządu głosowali:  
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                                                                 ZA - 3 W - 0 P – 0 

 

Za przyjęciem protokołu Nr 95/2013 z dnia  20 sierpnia 2013 r.  członkowie Zarządu głosowali:  

 

                                                                 ZA - 3 W - 0 P – 0 

 

Ad. 4/Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

 

 - sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości zabudowanej położonej w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 2 – na rzecz Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Środzie Śląskiej. 

 

Radny Kaczmarek 

Zapytał, na ile został wyceniony budynek przez rzeczoznawcę? 

 

Wicestarosta 

Odpowiedział, że na kwotę: 296 398 zł, czyli prawie 300 tys. zł. 

 

Radny Pierzchalski 

Zapytał w jaki sposób będzie zapłata, w ratach czy w całości? 

 

Wicestarosta 

Odpowiedział, że w trybie bezprzetargowym płatność jest jednorazowa. Zaproponował ustalić 

cenę zbycia nieruchomości w wysokości 296 400 zł. 

 

Za podjęciem powyższej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 3 P – 0 W – 0 

 

- zmiany w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013 

 

Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że nawiązując do następnego tematu przyjęcia stanowiska, to jest trochę powiązane 

z przebudową chodnika przy drodze powiatowej w Chomiąży. Zaznaczył, że 160 tys. zł. dał Wójt 

Gminy Malczyc, jest porozumienie. 167 600 zł, to jest najniższa oferta. Dodał, że przesunięcia 

dotyczące tej sprawy mogą być tylko uchwałą Rady Powiatu. 

 

Skarbnik 

Potwierdziła, dodając, że są to zadania inwestycyjne zwiększające. 

 

Wicestarosta 

Zapytał, czy umowa może być podpisana dopiero po podjęciu uchwały Rady?   

 

Skarbnik 

Powiedziała, że tak. 

  

Za podjęciem powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 3 P – 0 W – 0 
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- powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji w Środzie Śląskiej 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że jest za wskazaniem do komisji następujących osób: Pani Zuzanna Jaskuła, 

Mieczysław Kudryński oraz Pani Halina Mikła. 

 

Nikt nie zgłosił innych propozycji. 

 

Za podjęciem powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 3 P – 0 W – 0 

 

Ad. 5/ Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

 

- wyłączenia z ciągu drogi powiatowej Nr 2078D nieruchomości położonej w obrębie Kryniczno, 

gmina Środa Śląska. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu powyższej uchwały członkowie Zarządu 

Powiatu głosowali: 

 

ZA – 3 P – 0 W – 0 

 

Ad. 6/ Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

 

- odmowy dotyczącej przedłużenia zezwolenia na poruszanie się pojazdu 

wysokotonażowego po drodze powiatowej nr 2928D Goczałków – Lusina w celu przewozu 

materiałów kamiennych, 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że był za tym, aby nie wyrażać zgody, ponieważ Pan napisał w sierpniu. Dodał, że na 

jego polecenie została przygotowana odpowiedź mówiąca o tym, że droga nie nadaje się do 

jeżdżenia wysokotonażowym transportem. 

 

Radny Pierzchalski  

Powiedział, że na tym odcinku jest jeden potężny przełom. 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że Pan nie zgadza się z odmową, ponownie wnioskuje o wyrażenie zgody na 

przewóz surowca do produkcji kamienia granitowego. 

 

Radny Kaczmarek 

Zapytał, czy tam jest jakiś zakład? 

 

Wicestarosta 

Odpowiedział, że tak.  

 

Radny Kaczmarek 

Zapytał, jakie jest stanowisko reprezentanta Gminy Udanin? 

 

Radny Pierzchalski 

Powiedział ten Pan wnioskuje chyba o jeden samochód. 
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Wicestarosta 

Dodał, że jeśli dobrze pamięta to wnioskował o zgodę na jeden raz dziennie, pięć dni w tygodniu. 

 

Radny Pierzchalski 

Powiedział, że w takiej sytuacji można zezwolić. 

 

Skarbnik 

Zapytała, jak ma funkcjonować, zlikwidować zakład? 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że są drogi inne, tylko dalej. 

 

Radny Pierzchalski 

Powiedział, że temu jednemu Panu zezwoliłby.  

 

Radny Kaczmarek 

Powiedział, że przychyla się do stanowiska przedstawiciela Gminy Udanin.   

 

Wicestarosta 

Zapytał, kto jest za wyrażeniem zgody na przedłużenie zezwolenia na poruszanie się pojazdu 

wysokotonażowego po drodze powiatowej nr 2928D Goczałków – Lusina w celu przewozu 

materiałów kamiennych? 

 

ZA – 2 P – 0 W – 1 

 

- użyczenia Powiatowej Społecznej Sekcji Piłki Nożnej w Środzie Śląskiej 1/3 lokalu 

znajdującego się w przyziemiu budynku Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej, 

 

Wicestarosta 
Powiedział, że Zarząd Powiatu podjął uchwałę o sprzedaży budynku dla Weterynarii, a tam ma 
swoją siedzibę Powiatowa Sekcja Piłki Nożnej i jest propozycja przeniesienia do budynku 

Starostwa Powiatowego. Dodał, że jest za tym, aby wypowiedzieć dotychczasową umowę 
użyczenia dla Powiatowej Społecznej Sekcji Piłki Nożnej w Środzie Śląskiej oraz odłożyć 
podjęcie decyzji o miejscu przeniesienia PSPN w Środzie Śląskiej.   
 

Za powyższym  stanowiskiem członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 3 P – 0 W – 0 

   

- informacji dotyczącej inwestycji p.n. „Przebudowa chodnika przy drodze powiatowej nr 

2066D w miejscowości Chomiąża gm. Malczyce”, 

 

Powyższa informacja została przedstawiona i omówiona  w punkcie 4 Podjęcie uchwał 

Zarządu Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013.  

 

- wniosku Dyrektora Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 o wyrażenie 

zgody na otwarcie klasy I Gimnazjum dla Dorosłych. 

 

Wicestarosta 

Zaproponował, aby wyrazić zgodę na otwarcie klasy I Gimnazjum dla Dorosłych, zaznaczając, 

że w momencie zmniejszenia liczby uczniów poniżej 12, klasa zostanie rozwiązana. 
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ZA – 3 P – 0 W – 0 

 

Ad. 7/ Sprawy różne.       

 

Radny Kaczmarek 

Powiedział, że chciałby zgłosić bardzo mocno uszkodzone, obniżone pobocze na skutek 

transportu przy budowie mostu na Odrze. Na drodze Białków – Księgienice, trzeba wysłać nasze 

służby aby sprawdziły drogę Gąsiorów – Głoska. Zaznaczył, że ta droga jest mocno 

zdegradowana. Dodał, że Powiat wyraził zgodę na poruszanie się tymi drogami, ponieważ  nie 

było innej możliwości, ale z tego co pamięta wykonawca zobowiązał się do przywrócenia 

pierwotnego stanu dróg. Powiedział, że nie można tego przepuścić. Poprosił, aby do przyszłego 

posiedzenia członkowie Zarządu mieli jasną sytuację po wizji naszych służb drogowych.  

 

Skarbnik 

Jako Przewodnicząca Rady Gminy Kostomłoty zapytała, na jakim etapie jest droga Zabłoto – 

Kostomłoty, ponieważ oni to połatali i aby ta sprawa nie ucichła. 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że dzisiaj poprosił Panią mecenas, bo trwa to już za długo. Dodał, że chciałby 

dwukierunkowo, ponieważ będzie przegląd gwarancyjny, aby w protokole z przeglądu 

gwarancyjnego było napisane, że drogę trzeba zrobić, aby była zgodna z zamówieniem i postara 

się tego dopilnować. Druga – procedury związane, jak to określiła Pani Mecenas nie gwarancja i 

sąd, ale wystąpienie do firmy o zwrot pieniędzy za niewykonane zadanie. 

 

Radny Kaczmarek 

Powiedział, że stawiał wniosek, wynajęliśmy, zapłaciliśmy niemałe pieniądze Panu, który pełnił 

funkcje inspektora nadzoru i on za te pieniądze miał dopilnować jakości wykonania pracy i 

wykonania tych zadań zgodnie z umową, nie dopilnował tego. Dlaczego inspektor nadzoru do tej 

pory nie został pociągnięty do odpowiedzialności. Dodał, że oczekuje  zdecydowanej reakcji na 

to, nie może być tak, że ci ludzie robią co chcą i są bezkarni.  

 

Skarbnik 

Powiedziała, że od 1 października zgodnie z nową ustawą i nowelizacją ustawy VAT Powiat ma 

obowiązek pobierać kaucję już na drodze przetargu.  Zaznaczyła, że Powiat pobiera z należności 

23%  VAT. Kaucje zatrzymuje się do momentu, kiedy firma wykaże, że od tej roboty odprowadził 

VAT. Od 1 października za odprowadzenie VAT-u nie odpowiada ten, który wykonuje zadanie, 

tylko ten co zlecił wykonanie zadania.      

             

Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku Wicestarosta zamknął posiedzenie. 
 
Protokół sporządziła          

              (-) 
Maria Pstrowska                                            PODPISY:  
 
 

                                                                        Mieczysław Kudryński ................. (-)............... 
 

 

  Grzegorz Pierzchalski ……………(-)………... 
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                                                                           Czesław Kaczmarek …………(-)……………….. 
 
 
 

                                                                           Janina Gawlik …………………(-)……………… 

 


